
Milorad Dič, predsednlk mestne občine Svetozarevo:

Podjetjem smo pustili več kakor
drugi

»V Svetozarevu smo, kdkor
kaže, vodili nenavaden kurz.
Pri odrejanju odstotka, s ka-
terim bo bivši okraj udeležen
pri dobičku podjetja, svio upo-
itevali njihove potrebe morda
bolj kakoT v drugih mestih.
Tovarni kal^ov smo pustili
majhen del dobička, ker je to
novo podjetje, o vsem drugim,
posebno pa industrijskim pod-
jetjem, smo pustili nad 25
odstotkov. Nekaterim podjet-
jem pa celo 40 odstotkov. Tako
ttališče je posledicu prepriča-
nja, da so počjetja, katerih
tTedstva z obdavčenjem niso
izirpana, stimulirana za dvig
proizvodnje, za povečanje sto-
rtlnosti dela in za noveču ije
dobidka. S te/u zagotavlja ko-
muna sebi v perspektivi večja
sredsti-a. V prafcsi i"omo že
lep primer praisihiosti naiego
stališta. Tovarna klobukov j<i
iz sredstev za samostojno raz-
polaganje ustanovila fcon/efc-
cijski cddelek, ki mu jc i£.r>e-
lo prebiti se na tržišče, (eprav
ie obstojajo močna podjetja te
vrste. Raztttt. se, da to prina-
Sa koristi tako mestu, kako*
tudi delovnemu kolektivu. pod-
jetja in gosp^darstvu v celoti

Vse to pa ne pomeni, da nt-
mamo siiojih teiav, niti do
imamo dovolj sredstev za po-
trebe mesta. lz našcga proro-
iuna vzdriujemo nefcoj usta-
nov, lci niso neposredno vezane
na potrebe Svetozareva, kot na
privier učiteljišče, in še bolj
Dom gluhonemih. :.Ii nismo
nasprotni tam ustanovam, toda
dejstvo je, da njihovo vzdrže-
vanje absorbira velik del sred-
stev, ki so nam potrebna za
druge stvari. Tako smo na pri-
wier bili primorani odpovedati
dotacije gledališču, fci je mo-
ralo zaradi tega prenehati z
delom. Tudi nimamo nobenih
tnožnosti, da bi izplačali inve-

sticijsfci dolg v znesku 20 mi-
lijonov dinarjev za zidavo no-
ve šole. Primanikuje nam tudi
stanovanj. Oškodovanci lan-
skoletnih tn letošnjih poplav še
vedno stanujejo v prostorih
obrtne šole. Nekoliko pamemb-
nih podjetij zahteva nujna vla-
ganja, toda mi jim ne moremo
pomagati. Podobnih težav je
mnogo, toda trudimo se, da bi
odpravili največje.

Do reoTganizacije Ijudskih
odborov je bilo Svetozarevo
občina s posebnimi pravicami
ter je med nami »n okrajen
vedno prihajaLi do raznih ne-
sporazumov glede gospodar-
skih vprašanj. Zaradi tega so
najvcč trpela podjetja. V pri-
hodnje tega ne bo več. Menim,
da je bil skrajni Cas, da je go-
spodarska oristojnost prešla
na občine. Pri tem je najraž-
nejše, da se je povečala zain-
tbresiranost občine za razvo)
gospodarskih organizacij. ZJ ij
se pačutimo kot celota, v ka-
teri vlada razumevanje, pomoč
ivx kmit roln «


